
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

In de raad van 19 september 2019 is de motie ‘Verkaveling grote percelen ten behoeve van het MKB’ 
aangenomen. Met deze motie verzoekt de raad het college om het verkavelen van grote percelen 
mogelijk te maken, om zodoende plek te creëren voor het MKB. De VLP-fractie is benieuwd naar de 
status van de uitvoering van deze motie, zeker nu vanuit het Logistiek Platform Roosendaal de roep is 
gekomen om juist geen groot distributiecentrum op het voormalige Philipsterrein aan de A58 in 
Roosendaal te realiseren maar er de ruimte te geven aan maak-industrie.[1]

Daarom heeft de VLP-fractie de volgende vragen aan het college:

[1] Zie linkje naar: Logistiek Platform Roosendaal: ‘Geen distributiecentrum op Philipsterrein’

1. Bent u met het Logistiek Platform Roosendaal van mening dat er meer ruimte moet worden 
gegeven aan maak-industrie en ziet u hierin een link met de opdracht uit de motie ‘verkaveling 
grote percelen ten behoeve van het MKB’?

2. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de uitvoering van de motie ‘Verkaveling grote 
percelen ten behoeve van het MKB’?

3. Hoeveel vergunningen zijn er sinds het aannemen van de motie afgegeven ten behoeve van 
warehouses/opslagplaatsen en distributiecentra groter dan 8000 m²?

 

Namens de fractie van de VLP,

Martijn Verbeek

 

https://mijn.roosendaal.nl/intern/#_ftn1
https://www.bndestem.nl/roosendaal/logistiek-platform-roosendaal-geen-distributiecentrum-op-philipsterrein~a5f234c5/?referrer=https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&ved=2ahUKEwj0vIzi1YbqAhXC_aQKHT41CmMQFjAAegQIAhAB&url=https%3A%2F%2Fwww.bndestem.nl%2Froosendaal%2Flogistiek-platform-roosendaal-geen-distributiecentrum-op-philipsterrein~a5f234c5%2F&usg=AOvVaw1y_ksBHW89zLPqutJ9Nkld
https://mijn.roosendaal.nl/intern/#_ftnref1


Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wij kunnen de maak-industrie prima faciliteren in hun ruimtevraag op onze eigen beschikbare 
kavels, of het gaat om grote of kleine kavels. 

2. Onze kavels worden verkocht met een minimale afname van 1000m2. Gelet op de afmetingen 
van deze kavels blijken deze zeer geschikt voor kleinschalige ontwikkelingen voor het mkb. Op 
basis van de behoefte van de ondernemer kunnen wij hen overigens altijd een passend aanbod 
doen.  

3. Er zijn 4 vergunningen afgegeven sinds 19 september 2019. 

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder C.A. (Cees) Lok


